
Elevii  Liceului  Teoretic
”Callatis”  au  dominat
Concursul Național Școlar de
Șah ”Elisabeta Polihroniade” 
4 iunie 2017 19:41

Vineri, 02.06.2017, în comuna Cumpăna a avut loc Concursul
Național  Școlar  de  Șah  ”Elisabeta  Polihroniade”  ,  etapa
județeană, unde Liceul Teoretic Callatis Mangalia a obținut
locul I cu echipa cilclului primar formată din elevii: Emin
Elis Maria, Dincă Radu, Dincă Alexandru, Moise Sabin și cu
echipa gimnazială compusă din Broatec Răzvan Iustin, Susman
Danir, Ghenea Razvan și Dumitrașcu Cristina, calificându-se
pentru faza națională. Aceasta va avea loc la Olănești în
perioada 10-11 06. 2017. Echipa ciclului liceal a luat locul
al doilea, fiind alcătuită din trei elevi, în loc de patru (
Handac Radu, Crăciun Marian, Săvulescu Andrei).

Elevii au fost răsplătiți cu medalii, diplome și cupe. În
plus,  Primăria  Cumpăna  a  organizat  ireproșabil  această
competiție, asigurând de la parcare până la prânzul oferit
tuturor elevilor.
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Comunicat  al  Consilierului
Local,  Nicolae  Moroianu
referitor la referendumul de
demitere  a  primarului:
Strângerea  semnăturilor  va
începe imediat după Rusalii!
4 iunie 2017 19:41
Dragi concetățeni,

 

Dat fiind că de ieri am primit extraordinar de multe telefoane
și mesaje, fiind întrebat când începe strângerea de semnături
și de câte semnături este nevoie, țin să precizez următoarele:
Conform Legii 3/2000 – Legea Referendumului: Articolul 5 (1)
Referendumul naţional şi Referendumul local se organizează şi
se  desfăşoară  potrivit  prevederilor  prezentei  legi.  (2)
Referendumul este valabil dacă la acesta participă cel puţin
30% din numărul persoanelor înscrise în listele electorale
permanente. (3) Rezultatul referendumului este validat dacă
opţiunile valabil exprimate reprezintă cel puţin 25% din cei
înscrişi pe listele electorale permanente.

Mangalia  are  înscriși  pe  listele  electorale  permanente  un
număr  de  34.895  de  alegători.  Asta  înseamnă  că  ar  trebui
strânse 8.724 de semnături pentru a iniția referendumul – 25%.

Pentru a fi valid, trebuie să se prezinte la vot 10.469 de
locuitori ai Mangaliei, dintre care 8.724 să voteze pentru
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demiterea primarului.

Referitor  la  listele  de  semnături,  țin  să  vă  spun  că
nerăbdarea și entuziasmul unui număr atât de mare de oameni,
ne dau încrederea că demersul nostru va fi unul victorios dar,
pentru a nu face nici o greșeală de ordin juridic, care să
poata fi exploatată, mai avem câteva amănunte de pus la punct.
Astfel, pentru a finaliza toate detaliile și pentru a vă lăsa
să  vă  bucurați  de  minivacanța  de  Rusalii,  acțiunea  de
strângere de semnături va începe săptămâna viitoare, marți sau
miercuri.

Sărbători Fericite!

Nicolae Moroianu

 

Exclusivitate!  Ministrul
Sănătăţii,  Florian  Bodog
îngrijorat  de  pericolul  şi
degradarea  în  care  se  află
Sanatoriul Balnear Mangalia
4 iunie 2017 19:41
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ii,  Florian  Bodog,  însoţit  de  către  managerul  Spitalului
Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa, dr.
Cătălin Grasa, au venit să viziteze Sanatoriul Balnear şi de
Recuperare Mangalia.

http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2017/06/ministru2.jpg


Inivitaţia  a  fost  lansată  de  către  proaspătul  manager  al
unităţii sanitare, Bogdan Maganu, îngrijorat de stadiul în
care  a  ajuns  sanatoriul.  Mai  exact,  în  această  unitate
emblematică a municipiului, nu s-au mai făcut investiţii de
anvergură dinainte de Revoluţie, fiind realizate doar lucrări
de reparaţii, zugrăveli, modernizări şi amenajări restrânse.
La  întâlnire  au  mai  fost  prezenţi  directorul  medical  al
sanatoriului, Magdalena Dumitrescu şi consilierul local PSD,
Neculai Tănasă.

Delegaţia a trecut în revistă câteva camere ale hotelului,
piscina şi secţiile unde se realizează procedurile balneare.
Din păcate, condiţiile oferite de sanatoriu pacienţilor sunt
inferioare, în multe locuri pereţii fiind scorojiţi, invadaţi
de mucegai, iar aerul este irespirabil, întrucât sistemul de
ventilaţie nu funcţionează de ceva timp. În ansamblu, din
cauza acestor condiţii precare, sanatoriul a decăzut, existând
pericolul  ca  situaţia  să  se  agraveze  cu  consecinţe
devastatoare pentru funcţionalitatea acestuia. „Am profitat de
prezenţa  Ministrului  Sănătăţii  la  o  conferinţă  la  Neptun
pentru  a-l  invita  la  sanatoriu.  Avem  urgent  nevoie  de
sprijinul  domniei  sale,  deoarece  riscăm  ca  hotelul
sanatoriului, în prezent clasificat la 2 stele, să decadă la o
stea, din cauza spaţiilor improprii, a băilor extrem de mici
şi a mucegaiului. Dacă hotelul va fi declasificat, vom pierde
contractele cu Casa Naţională de Asigurări de Sănătate, cu
Casele de Pensii şi ceilalţi parteneri. Practic, ni se va
bloca  activitatea.  Solicitări  avem  foarte  multe,  pacienţii
români şi străini doresc să beneficieze de serviciile noastre,
însă din cauza degradării sanatoriului, ne aflăm în pericolul
de a nu le mai putea oferi tratamentele de care au nevoie”, a
declarat managerul sanatoriului, Bogdan Maganu.

Managementul defectuos a determinat ruinarea sanatoriului

Ministrul Sănătăţii nu a fost deloc încântat în urma scurtului
tur al sanatoriului, declarând că l-a mai vizitat în urmă cu
câţiva ani, când nu arăta atât de rău ca acum. „Am constatat



că aici există probleme legate de managementul defectuos care
a existat până de curând. Prioritare trebuie să fie pentru
perioada imediat următoare lucrările de hidroizolaţie termică
pentru  care  există  linie  deschisă  pe  fonduri  europene.
Paralel, trebuie întocmită documentaţia în vederea derulării
unui  amplu  program  de  reabilitare  şi  modernizare  prin
intermediul Companiei Naţionale de Investiţii. I-am recomandat
managerului  sanatoriului  să  identifice  toate  problemele
unităţii sanitare, să le evalueze şi să mi le prezinte la
minister. Astfel, eu împreună cu colegii de la Guvern şi cu
reprezentanţii CNI vom stabili măsurile ce trebuie luate în
vederea redresării sanatoriului, unitate sanitară importantă
atât  la  nivel  local,  cât  şi  naţional”,  a  declarat  pentru
„Ediţia de Sud”, Ministrul Sănătăţii, Florian Bodog.

Singurele  aspecte  pozitive  semnalate  de  către  conducerea
sanatoriului au fost legate de numărul redus de paturi din
camere. Astfel, în urmă cu câţiva ani, s-a reuşit introducerea
în camere a numai două paturi, renunţându-se la numărul de 4-5
câte  erau  înainte  de  Revoluţie.  De  asemenea,  în  unele
încăperi, cât şi în apartamenul realizat prin unirea a două
camere, există mobilier nou, care dau un aspect confortabil şi
îngrijit.  În  rest,  se  remarcă  pereţii  şi  tavanele
deterioarate, băile exagerat de mici, aerul sufocant, rugina
şi în general indiferenţa şi paragina în care a fost lăsat
sanatoriul în ultimii ani.

 

Referendum  pentru  inlocuirea
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lui Radu Cristian
4 iunie 2017 19:41
Dragi concetățeni, locuitori ai Mangaliei

Incompetența și reaua credință cu care este administrat orașul
nostru au întrecut orice limita.

În ședința Consiliului Local de ieri Primarul Radu Cristian și
“echipa sa” de consilieri PNL și UNPR au scris un nou capitol
trist în istoria orașului nostru. La inițiativa primarului
Radu Cristian aceștia au votat din nou zeci de miliarde pentru
avocați, zeci de miliarde pentru spații verzi – spații verzi
pe  care  le  vedem  cu  toții  cum  arată  după  ce  primarul  a
cheltuit peste 100 de miliarde de lei in ultimi 4 ani pe
întreținerea lor -, zeci de miliarde pe studii de fezabilitate
si alte zeci de miliarde pe diverse, pâna la suma de 10
milioane de euro, bani care nu se regasesc in bunăstarea și
calitatea  vieții  locuitorilor  orașului.  Tot  la  inițiativa
primarului și cu votul consilierilor PNL si UNPR a fost votat
acordul pentru un împrumut de 10 milioane de euro urmând ca
noi și copiii noștri să plătim datoriile făcute de aceștia
mult după ce ei vor fi plecați. Mai mult, a fost anulată
Hotărârea de Consiliu Local inițiata de consilierii ALDE, PSD
si PMP prin care de la 1 noiembrie 2016 a fost subvenționată
cu 50% apa și canalizarea pentru toți locuitorii orașului,
hotărâre pe care primarul nu a vrut sa o pună în aplicare deși
a fost adoptată cu votul majorității membrilor Consiliului
Local.

Aceste lucruri sunt cele care au umplut paharul și așa prea
plin al nemulțumirii față de felul în care este administrat
orașul de primarul Radu Cristian. Faptul că orașul nostru
devine pe zi ce trece mai gri, mai posomorât mai trist și mai
sărac, faptul ca trăim în mizerie și în beznă, că sportul și
cultura au fost efectiv distruse, că străzile sunt pline de
gropi mai mult ca niciodată, faptul ca nu mai sunt flori in
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oraș și că ne-au năpădit buruienile, șobolanii și șerpii,
faptul că a fost luată speranța și dorința copiilor noștri de
a se realiza in orașul Mangalia și de a rămâne alături de noi
sa-i putem vedea construindu-și un viitor, toate aceste fapte
sunt  cele  care  deja  umpluseră  paharul  nemulțumirilor.  Și
pentru toate acestea vinovat nu este altul decât managerul
orașului, Primarul Radu Cristian, cel în puterea căruia a stat
să dezvolte orașul, să ne facă să fim fericiți si mândri că
trăim în Mangalia dar din rea voință sau incompetență nu a
făcut-o.

Din aceste motive, ca simplu cetățean al Mangaliei, fără nici
un  fel  de  conotație  politică,  am  hotărât  să  pornesc
demersurile  organizării  unui  referendum  pentru  demiterea
primarului Radu Cristian. Fac apel la toți cei care își iubesc
orașul, indiferent dacă au sau nu o opțiune politică dar care
sunt nemulțumiți de felul în care este condusă Mangalia de
acest primar navetist, să pună umărul, să ne unim eforturile
și  să  ne  recâștigăm  demnitatea  și  mândria  pe  care  ne-au
călcat-o în picioare. Dacă orașul va continua și în următorii
3 ani în același fel în care a funcționat în ultimii 5, în
2020 nu va mai fi mare lucru de reparat. Orașul va fi distrus
și falimentat. Deja Mangalia este pe al doilea loc în țară la
datorii și tocmai s-a mai dat acordul pentru încă un împrumut.

Au fost de-a lungul istoriei atâția oameni care s-au jertfit
pentru țara lor, pentru cetatea lor pentru orașul lor atunci
când acestea au fost amenințate de cotropitori și jefuitori.
Sunt convins că locuitorii Mangaliei vor lăsa teama deoparte
și vor da dovadă de unitate pentru ca miza este una majora:
este chiar viața noastră de zi cu zi și felul în care ne-o vom
trăi în orașul Mangalia. Dacă pentru asta nu se merită dată o
semnatură și un vot atunci nu știu pentru ce.

 

Nicolae Moroianu



 

Locuitor al Mangaliei

 

 

Cu  sprijinul  Agenţiei
Paralela  45,  pentru  prima
dată  în  viaţa  lor,  37  de
copii au ajuns pe litoralul
românesc
4 iunie 2017 19:41
 

37 de copii care nu au văzut niciodată Marea Neagră au ocazia
în această minivacanţă să o vadă de ziua lor, 1 Iunie, graţiei
campaniei desfăşurate de turoperatorul Paralala 45, Prima Zi
La Mare. Copiii, care au vârste cuprinse între 7 și 14 ani, şi
se află în grija Organizației Umanitare Concordia, vor petrece
cinci zile pe litoralul românesc.

Programul campaniei cuprinde activităţi educativ-distractive
la malul Mării Negre în perioada 31 mai – 4 iunie.

Cei  37  de  copii  din  cartierul  Mimiu,  aflat  la  periferia
municipiului  Ploieşti  provin  din  familii  cu  posibilităţi
materiale  reduse.  Pe  parcursul  sejurului,  sunt  cazaţi,
gratuit, la Hotelul Delta din Jupiter. Deplasarea lor către
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litoral  a  debutat  miercuri,  când  au  făcut  un  popas  în
Bucureşti,  unde  au  vizitat  Muzeul  Satului  şi  Palatul
Parlamentului.

Joi, de 1 Iunie, au făcut cunoştinţă cu Marea Neagră, în care
chiar  s-au  bălăcit,  nu  înainte  de  a  primi  lecţii  de  la
salvamari. Copiii au primit câte un rucsac cu articole de
plajă care le-a fost de ajutor pentru a se încadra mai bine în
atmosfera de la malul mării.

Pe parcursul şederii pe litoral, vor mai avea ocazia să meargă
pe faleza Cazinoului din Constanţa, la Delfinariu, dar şi în
comuna Albeşti, în Ograda Veseliei. Copiii sunt însoţiţi de 7
supraveghetori care împreună cu gazdele vor încerca să le facă
sejurul sigur şi relaxant.

Îngrijorător:  Jumătate  din  copiii  din  România  au  risc  de
sărăcie, iar 22% dintre cetăţeni nu au ajuns niciodată la
mare!

Campania #Prima Zi La Mare a apărut ca urmare a evidenţierii
în  mediul  public  a  unor  studii  de  piaţă  despre  numărul
românilor care nu au văzut niciodată Marea Neagră. Astfel, un
studiu IRES arată că 22% dintre români nu au fost niciodată la
mare, în timp ce unul realizat de World Vision Romania și de
Universitatea  Babeș-Bolyai  din  Cluj  Napoca  evidențiază  că
jumătate  din  copiii  din  România  au  risc  de  sărăcie  și
excluziune  socială.

„Susţinem de mai multă vreme tânara generaţie în dezvoltarea
ei, şi mai ales copiii cu posibilităţi materiale reduse. De
data acesta, chiar de ziua lor, pe 1 Iunie, prezentăm Marea
Neagră unor copii care nu au văzut-o niciodată. Ne dorim ca
#PrimaZiLaMare să devină o campanie naţională şi din 2018 mai
multe agenţii de turism membre sau nemembre ale Asociaţiei
Naţionale a Agenţiilor de Turism să ni le alăture şi cât mai
mulţi copii să se bucure de o vacanţă pe litoralul românesc”,
spune  dr.  Alin  Burcea,  CEO  Paralela  45  și  președinte  al



Asociaţiei Naţionale a Agenţiilor de Turism.

Concordia,  organizație  independent  neguvernamentală  și  non-
profit,  care  are  ca  misiune  susținerea  și  (re)integrarea
socială,  familială,  școlară  și  profesională  a  copiilor,
tinerilor și familiilor aflate în dificultate, spre o viață
independent și autonomă, are o experienţă de 25 de ani în
România.  Proiectele  Concordia  se  derulează  în  București,
Ploiești  și  Ariceștii  Rahtivani,  Județul  Prahova,  și  se
adresează unui număr de peste 600 persoane în fiecare an.

Ministrul Sănătăţii şi cel al
Turismului,  prezenţi  la
Neptun  la  o  conferinţă
privind  acreditarea
spitalelor
4 iunie 2017 19:41
 

Asociația  Evaluatorilor  de  Servicii  Medicale  din  România
organizează  în  perioada  1-3  iunie  2017,  prima  Conferință
Internațională cu tema “Metodologia și procedura de evaluare –
acreditare a spitalelor”, la hotel Doina, Neptun.

Ministrul  Sănătății,  Florian  Bodog,  va  fi  prezent  joi,  1
iunie, de la ora 17, la Conferinta Evaluatorilor de Servicii
Medicale, la hotel Doina, Neptun, iar vineri, 2 iunie, la ora
10.00,  va  fi  prezent  la  eveniment  Mircea-Titus  Dobre,
Ministrul  Turismului.
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La deschiderea oficială a lucrărilor, vineri, 2 iunie a.c.,
începând  cu  ora  10.00,  vor  participa:  Florian  Bodog  –
Ministrul Sănătăţii, Mircea-Titus Dobre – Ministrul Turismului
și  Vasile  Cepoi  –  Președintele  Autorității  Naționale  de
Management al Calității în Sănătate.

Ziua  Internaţională
Antifumat, marcată de Liceul
Tehnologic „Ion Bănescu”
4 iunie 2017 19:41
 

Ziua Internațională Antifumat, 31.05.2017, a fost marcată la
Liceul  Tehnologic  “Ion  Bănescu”  Mangalia  prin  desfășurarea
activității  “Fii  cool  fără  fumuri!”  în  cadrul  proiectului
educațional  “Clubul  Antidrog”.  Trei  dintre  voluntarii
Clubului, elevele Diana Posmoșanu și Mioara Lupu de la clasa a
X-a A, Claudia Grăjdeanu de la clasa a XI-a B, au antrenat
elevii  clasei  a  IX-a  A  în  rezolvarea  de  sarcini  tematice
atractive  menite  să  îi  determine  pe  adolescenți  să
conștientizeze  efectele  negative  ale  fumatului  și  să
reconsidere  motivele  pentru  care  fumează.

Activitatea organizată de profesorii Alina Băiașu și Daniela
Șemședin  a  promovat  educația  de  tip  peer  to  peer  și  a
facilitat  exersarea  abilităților  sociale  ale  elevilor.
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„Nu le putem spune „sărmanii
copii“, ci trebuie să facem
ceva,  concret,  pentru  a  le
veni  în  ajutor”:  Asociația
Iulia Andreea Movilă vrea să
înființeze o nouă bibliotecă
pentru micuții de la țară
4 iunie 2017 19:41
Asociaţia Umanitară Iulia Andreea Movilă a reuşit, în cursul
anului  trecut,  să  înfiinţeze,  din  fonduri  proprii,  o
biblioteca ultradotată în satul Moşneni, comuna 23 August.
Pentru a veni în sprijinul micuţilor dintr-o altă localitate,
Pecineaga, Asociaţia doreşte să demareze un nou proiect, acela
de înfiinţare a unui centru de zi, unde copiii mai puţin
favorizaţi  din  comună  să  poată  să  înveţe  să  scrie  şi  să
citească. Ideea i-a venit preşedintelui Asociaţiei Umanitare
Iulia Andreea Movilă, Rodica Movilă, care ne-a povestit cum a
„descoperit“ un caz cutremurător, ce a determinat-o să ia
iniţiativa înfiinţării centrului:

„Este  vorba  despre  o  familie  cu  patru  copii,  cu  vârste
cuprinse între 6 şi 14 ani, o fetiţă şi trei băieţi. Niciunul
nu a fost, nicio zi, la şcoală. Am încercat o conversaţie cu
Denisa, aşa se numeşte fetiţa, dar am constatat ca este ruptă
de realitate. Nu cunoaşte lucruri elementare, culori, vârstă,
nu poate face diferenţa între zi şi noapte. În clipa aceea am
înţeles că nu le pot spune „sărmanii copii“, ci trebuie să fac
ceva, concret, pentru a le veni în ajutor. Am luat legătura cu
preotul  paroh  din  Pecineaga,  Gabriel  Firoi  şi  cu  Monica
Dănătescu, cadru didactic al grădiniţei din localitate, ambii
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buni cunoscători ai comunităţii locale. Împreună, am încercat
să găsim cea mai bună soluţie pentru cei mici. Financiar, ne-
am dat seama că este imposibil să înfiinţăm un centru de zi,
dar am încheiat un contract de colaborare cu Şcoala Gimnazială
nr. 1 Pecineaga, pentru o sală de clasă, pentru care vom
achiziţiona  tot  ceea  ce  este  necesar  pentru  o  bibliotecă
similară celei de la Moşneni. Aici vom desfăşura şi activităţi
pentru  toţi  copiii  care  nu  au  reuşit  să  ajungă  nici  la
grădiniţă şi nici la şcoală“.

Potrivit  preşedintelui  asociaţiei,  copiii  care  nu  au  mers
niciodată la şcoală urmează programa de grădiniţă, pas cu pas,
până când vor putea citi şi scrie. Elevii care, din diferite
motive, sunt în pragul abandonului şcolar, sunt ajutaţi acolo
unde întâmpină probleme. „Lucrăm deja cu un număr de 32 de
copii.  Încă  de  la  primele  şedinţe  am  remarcat  doi  dintre
copii, extrem de serioşi şi dornici să-şi depăşească condiţia.
De exemplu, Gabriel, un băiat de 15 ani, care nu a fost deloc
la şcoală, a aflat de activităţile noastre. S-a dus, singur,
la primărie şi a cerut să fie ajutat să îşi facă buletin,
întrucât nu avea niciun act de identitate şi nu putea, altfel,
să participe la activităţi. Voluntarii noştri îl descriu ca pe
un copil extrem de serios, cu o enormă dorinţă de a învăţa, ce
nu se lasă până nu reuşeşte să termine ce i se dă de lucru“,
ne mai spune Rodica Movilă.

Preşedintele  asociaţiei  regretă,  totuşi,  că,  în  ciuda
numărului tot mai mare de copii care vin la centru, munca
prestată este făcută numai cu voluntari, asta în primul rând
din  lipsa  banilor.  „Ştim  că  avem  un  drum  anevoios  de
străbătut, dar, în aceşti trei ani de când ne ocupăm de copiii
din zona Zootehnie-Mangalia-Pecineaga- Moşneni, am reuşit să
organizăm  o  echipă  de  voluntari  tineri  şi  donici  să
împărtăşească, cu cei mici, cunoştinţele pe care le au. De ce
am ales să facem asta? Pentru că vedem în jur că toată lumea
se plânge de tot şi de toate. Cei care rămân fără şcoală sunt
cei care ar trebui să ne plătească, mai târziu, pensiile.



Dacă, însă, vor fi lăsaţi în mediul din care provin, fără să
fie sprijiniţi să îşi depăşească condiţia, vom deveni o ţară
de asistaţi social. Aşa că, noi, am decis să investim în
viitor, în copii, pentru că ei sunt cei ce nu se pot ajuta
singuri“, declară Rodica Movilă.

Experienţa  dobândită,  de-a  lungul  anilor,  i-a  învăţat  pe
voluntarii  Asociaţiei  Umanitare  Iulia  Andreea  Movilă  că
micuţii pot fi mai greu ajutaţi în cadrul familiilor din care
provin. Au existat cazuri în care asociaţia a dus generatoare
de curent familiilor cu mulţi copii, pentru ca, ulterior, să
constate că situaţia lor era neschimbată. Părinţii vindeau,
sub diferite pretexte, darurile oferite de voluntari.

Donaţiile primite de asociaţie sunt, de cele mai multe ori, de
la persoane obişnuite, puţin potente financiar, dar dornice să
îşi ajute semenii. „Tocmai de aceea avem responsabilitatea de
a  duce  donaţiile  şi  de  a  le  folosi  acolo  unde  este,  cu
adevărat,  nevoie,  iar  beneficiarii  chiar  apreciază  gestul.
Acesta este motivul principal pentru înfiinţarea unui loc unde
noi să ajutăm direct copiii să înveţe, să scrie, să primească
hăinuţe şi încălţăminte curate şi să mănânce o masă caldă“,
conchide  Rodica  Movilă,  preşedintele  Asociaţiei  Umanitare
Iulia Andreea Movilă.

Cei care pot și, mai ales, doresc să îi ajute pe micuții din
Pecineaga, o pot face în contul asociației: ASOCIATȚIA
UMANITARA IULIA ANDREEA MOVILA, R081RZBR0000060018278876

(contact, Andreea Ser).

Comisia  de  verificare  a
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condiţiilor  în  care  a
funcţionat  Circul  Orlando
anul  trecut  şi-a  prezentat,
public, raportul! (video)
4 iunie 2017 19:41

Calendar  Bacalaureat  2017.
Sesiunea iunie-iulie 2017
4 iunie 2017 19:41
22 – 26 mai 2017 – Înscrierea candidaţilor la prima sesiune de
examen
26 mai 2017 – Încheierea cursurilor pentru clasa a XII-a / a
XIII-a
6 – 7 iunie 2017 – Evaluarea competenţelor lingvistice de
comunicare orala în Limba Româna – proba A
8 – 9 iunie 2017 – Evaluarea competenţelor lingvistice de
comunicare orala în Limba Maternă – proba B
9, 12 – 13 iunie 2017 – Evaluarea competenţelor digitale –
proba D
14 – 16 iunie 2017 – Evaluarea competenţelor lingvistice într-
o limbă de circulaţie internaţională – proba C
26 iunie 2017 – Limba şi Literatura Română – proba Ea) – proba
scrisă
27 iunie 2017 – Limba şi Literatura Maternă – proba Eb) –
proba scrisă
28 iunie 2017 – Proba obligatorie a profilului – proba Ec) –
proba scrisă
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30 iunie 2017 – Proba la alegere a profilului şi specializării
– proba Ed) – proba scrisă
5 iulie 2017 – Afişarea rezultatelor (pâna la ora 16:00) şi
depunerea contestaţiilor (orele 16:00 – 20:00)
6 – 9 iulie 2017 – Rezolvarea contestaţiilor
10 iulie 2017 – Afişarea rezultatelor finale.

 

Ziua  comunei  Pecineaga,
sărbătorită cu fast, în prima
zi de Rusalii
4 iunie 2017 19:41
Duminică, începând cu ora 12.00, Primarul Niculae Stan şi
Consiliul Local organizează o sărbătoare câmpenească dedicată
Zilei comunei Pecineaga. Evenimentul devenit tradiţional se va
desfăşura pe terenul de sport al comunei, situat la câteva
sute de metri de sediul Primăriei Pecineaga.

Edilul comunei, Niculae Stan ne-a declarat că în deschidere
vor avea loc lupte tătăreşti, după care vor fi prezentaţi
comunităţii cei trei medaliaţi cu aur la Campionatul Naţional
de  Lupte,  precum  şi  medaliata  cu  argint  la  Campionatul
Naţional de Box, copii din comună cu care autorităţile publice
locale  se  mândresc.  Va  urma  o  festivitate  de  premiere  a
cuplurilor care au împlinit 50 de ani de la căsătorie.

În jurul orei 15.00, va începe programul artistic. Este vorba
despre recitaluri ale unor artişti foarte îndrăgiţi, printre
care Nicu Paleru, Ionuţ Galani, Mariana Ionescu Căpitănescu,
Claudia Mihai, Ion Amititeloaie, Formaţia Fraţii Buzoieni şi
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mulţi alţii.

Sărbătoarea se va încheia seara, târziu, cu un impresionant şi
spectaculos foc de artificii.

Lucrare RAJA la Techirghiol
4 iunie 2017 19:41
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 31 mai 2017,
pe strada Muncii din orasul Techirgiol, RAJA Constanta este
nevoita  sa  intrerupa  furnizarea  apei,  in  intervalul  orar
10,00-15,00.

Sunt  lipsiti  de  apa  consumatorii  de  pe  strazile  Eroilor,
Ecaterina Teodoroiu si Muncii.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonatilor  afectati,  pe  care  ii
asiguram ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru finalizarea
lucrarii  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
frunizarii de apa.

Programul casieriilor RAJA în
perioada 1-5 iunie 2017
4 iunie 2017 19:41
S.C. RAJA S.A. aduce la cunoştinţa tuturor abonaţilor că, în
perioada  01  –  05  iunie  2017,  dispeceratul,  echipele  de
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intervenţie,  dar  şi  reprezentanţii  societăţii  care  asigură
buna desfăşurare a proceselor de alimentare cu apă şi preluare
a apelor uzate vor lucra în program normal. Apelurile către
telefoanele dispeceratului 0241/924 vor fi preluate non-stop.
Echipele de intervenţie vor acţiona cu promptitudine, pentru
ca toate avariile sau disfuncţionalităţile apărute în sistemul
de  alimentare  cu  apă  să  fie  remediate  în  timp  util,  iar
abonaţii societăţii să poată beneficia de serviciile noastre
la parametrii optimi.

Singurul serviciu care-şi va modifica programul de lucru în
această  perioadă  este  cel  al  casieriilor  RAJA.  Astfel,
abonaţii interesaţi să-şi achite facturile la apă potabilă şi
canalizare, în aceste zile, trebuie să ştie că joi, 01 iunie
2017, şi  luni, 5 iunie 2017, toate casieriile vor fi închise.
Vineri, 2 iunie 2017, casieriile RAJA vor avea program normal
de lucru, iar sâmbătă, 3 iunie 2017, casieria de pe strada
Răscoala 1907 nr. 5, din municipiul Constanța va funcţiona în
intervalul orar 9,00-13,00. Începând de marți, 6 iunie 2017,
toate casieriile își vor relua programul normal de lucru.

 

 

Cadou de 1 Iunie din partea
CJ  Constanța:  Copiii  pot
intra gratuit la Delifinariu
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și Acvariu
4 iunie 2017 19:41
Cu ocazia Zilei Internaționale a Copilului, joi 1 Iunie 2017,
cei  mici  vor  avea  gratuitate  atât  la  Muzeul  de  Istorie
Națională și Arheologie Constanța, Muzeul de Artă, cît și la
Complexul  Muzeal  de  Științe  ale  Naturii  ce  include
Delfinariul,  Microrezervația,  Planetariul  și  Acvariul.

Și  Teatrul  de  Copii  și  Tineret  „Căluțul  de  Mare”  are  un
program  special  în  această  perioadă.  Astfel,  spectacolele
Teatrului se vor juca gratuit atât mâine, 31 mai 2017, în
localitatea Cernavodă, cât și pe 1 Iunie 2017 în localitatea
Techirghiol.

Cu această ocazie, conducerea Consiliului Județean Constanța
ureaza “La Mulți Ani!” tuturor copiilor!

Avarie  RAJA  în  zona  Belona
din Eforie
4 iunie 2017 19:41
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 30 mai 2017,
la conducta principala de alimentare cu apa cu diametrul de
500 mm, de la iesirea din Eforie Nord spre Eforie Sud, SC RAJA
SA Constanta este nevoita sa intrerupa furnizarea de apa in
intervalul orar 11,30 – 20,00. Sunt afectati abonatii din zona
Belona si cei situati intre cele doua localitati. Initial,
echipele  de  interventie  au  incercat  remedirea  avariei  cu
conducta sub presiune, dar in urma decopertarii zonei, s-a
constatat necesitatea inlocuirii unui tronson pe o lungime de
aproximativ 3 metri.
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Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati de aceste lucrari
de reparatii, carora le dam asigurari ca echipele RAJA fac tot
posibilul pentru remedierea avariei intr-un timp cat mai scurt
si reluarea furnizarii de apa in conditii optime.

Campania  Polaris  continuă
astăzi  pe  Bulevardul  1
Decembrie 1918 şi TS Săveanu
4 iunie 2017 19:41

După ce au tuns iarba în zona
Căminului  de  Bătrâni  și  în
perimetrul  zona  blocurilor  11,
12, 13 din cartierul Bulevardul
1 Decembrie, echipele Polaris M.
Holding continuă astăzi campania
pe  strada  T.S.  Săveanu  (de  la
Căminul  de  Bătrâni  pînă  la
sensul  giratoriu  de  la  Big).

Echipamente  noi  la  Spitalul
Clinic  Judeţean  de  Urgenţă
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Constanţa
4 iunie 2017 19:41
Conducerea  SCJU  a  achizitionat  din  fonduri  proprii  ale
Spitalului mai multe tărgi hidraulice mobile pentru transport
pacienți,  dotate  cu  suport  butelie  O2  și  stativ  perfuzie.
Acestea au intrat de ieri în dotarea UPU Constanța. Noile
echipamente  permit  transportul  pacienților  în  condiții  de
siguranţă şi monitorizare, pentru investigațiile paraclinice
aferente.  Totodată, conducerea SCJU a mai achiziționat un
electrocauter dar şi un scaun cu sistem hidraulic. Acesta va
fi utilizat în blocul operator al secţiei Neurochirurgie, de
către medicii specialişti.

Anul  acesta,  în  dotarea  UPU  vor  mai  intra  și  alte  tărgi
similare celor deja achiziţionate. Acestea sunt indispensabile
desfășurării activității. Multe dintre ele se deteriorează în
urma transportului pacienților supraponderali.

 

 

 

Lucrare  RAJA  în  localitatea
Ovidiu
4 iunie 2017 19:41
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 30 mai 2017,
la conducta cu diametrul de 150 mm, din cartierul Vile, orasul
Ovidiu, RAJA Constanta este nevoita sa intrerupa furnizarea de
apa in intervalul orar 8,00-14,00.
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Sunt afectati consumatorii din partea de est a localitatii,
inclusiv  fabrica  de  ciocolata  si  blocurile  ANL,  zona
Autostrada.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonatilor  afectati,  pe  care  ii
asiguram ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
furnizarii  de  apa.

Polaris  M.  Holding,  Punct
Lucru Mangalia, angajează! 
4 iunie 2017 19:41
 

Post liber: Șofer de autocamion mașină de mare tonaj.

Așteptăm  CV-urile  dumneavoastră  pe  adresa  de  e-mail
mangalia@polaris.ro sau depunere personală la sediul nostru
din Str. Mihai Viteazu, nr.10E, Mangalia.

1.046 de pacienți au ajuns la
UPU Constanța în 72 de ore   
4 iunie 2017 19:41
 

De vineri dimineață, 26.05, ora 07.00 și până astăzi, 29.05,
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ora  07.00,  la  UPU  s-au  prezentat  1046  pacienți.  În  urma
investigațiilor  de  specialitate,  263  persoane  au  fost
internate. Cei mai mulți pacienți au fost înregistrați la
cabinetul UPU Interne. Este vorba despre 436 persoane, în doar
72 de ore. Dintre acestea, 97 au fost spitalizate. La Upu
Chirurgie au fost înregistrați 103 pacienți dintre care 10 au
fost internați. Tot în ultimele 3 zile, la UPU Pediatrie, au
fost aduși 207 copii, 63 au fost spitalizați.

 


